
 

 

MOTIE 3 Raadsvergadering 30 juni 2021 

Agendapunt Voorjaarsnota 2021 

Onderwerp “Bankjes voor iedereen” 

Indiener(s) Jantine Sijbring (PvdA) 

Mede-indieners  

De raad heeft gesproken over: 
- In 2016 heeft Nederland het VN verdrag ‘Handicap’ ondertekend en in april 2020 is de ‘Inclusie Agenda’ 

2020-2024 vastgesteld. De afgelopen maanden is het plan van aanpak ‘Deventer zonder drempels’ 
verder uitgewerkt. 

- De raad is blij dat er werk gemaakt wordt van het inclusief maken van onze mooie gemeente zodat 
iedereen optimaal kan meedoen. 

- 1 van de uitdagingen is om de mensen, die slecht ter been zijn, de mogelijkheid te bieden om door de 
wijken en binnenstad te wandelen. Dan is het niet alleen prettig maar ook noodzakelijk dat zij onderweg 
regelmatig kunnen uitrusten op bankjes. Ervaringsdeskundigen melden dat het moeilijk is om zonder hulp 
weer op te staan uit te lage bankjes zonder armleuning.  

- Helaas geldt voor veel bankjes in Deventer dat zij moeilijk te gebruiken zijn door mensen die slecht ter 
been zijn. 

De raad vindt het volgende: 
- Bankjes in de openbare ruimte zijn als rustpunt absoluut noodzakelijk voor mensen die slecht ter been 

zijn om zich zelfstandig in de wijken te verplaatsten. 
- Bankjes zijn ook als ontmoetingsplek belangrijk en dragen zo positief bij aan de samenleving in een wijk 

en aan het verminderen van eenzaamheid. 
- Bankjes in de openbare ruimte moeten een goede zithoogte hebben en voorzien zijn van een armleuning 

zodat het ook voor senioren en minder validen mogelijk is om na het rusten weer alleen en zonder hulp 
omhoog te komen. (Een goed voorbeeld van zo’n bankje: de nieuwe bankjes in het Godebalt Park, naast 
Humanitas) 

De raad draagt het College op: 
- Te onderzoeken of de bestaande bankjes aangepast kunnen worden zodat ze de juiste zithoogte en een 

leuning hebben en indien aanpassingen mogelijk zijn hiermee te starten.  
- Bij de plaatsing van bankjes in de openbare ruimte (nieuwe plaatsingen en/of vervangingen) te kiezen 

voor bankjes met de juiste zithoogte en leuning 
- De raad te informeren over A: de uitkomst van het onderzoek en B: over het soort bankje dat in vervolg 

geplaatst gaat worden in de openbare ruimte. 
- De raad jaarlijks te informeren over de voortgang en de aantallen van de nieuwe toegankelijke bankjes, 

zowel nieuw geplaatst als aangepast. 
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